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Protokół nr 19/2016 
 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 23 maja 2016 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

Przed sesją. 
 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia Komisji o godz. 8
45 

dokonał Przewodniczący Komisji, pan 

Tomasz Marcinkowski, który na podstawie listy obecności stwierdził, że  

w posiedzeniu uczestniczy wymagane przepisami kworum, w związku z czym obrady 

są prawomocne. 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 

do protokołu. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

2. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego realizacji (za - 4). 
 

Ad.1 Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Dzisiejsze posiedzenie Komisji zwołane jest w związku z pismem Prezydenta Miasta 

dot. wprowadzenia do porządku obrad dzisiejszej sesji projektu uchwały w sprawie 

udzielenia wsparcia finansowego Powiatowi Inowrocławskiemu przez Miasto 

Inowrocław, a w konsekwencji za tym należało dokonać zmian w projekcie budżetu 

oraz WPF.  
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia wsparcia finansowego Powiatowi 

Inowrocławskiemu przez Miasto Inowrocław, który stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
 

Jarosław Kopeć: 

Jeśli na dzisiejszej sesji rada podejmie uchwałę, kiedy zostanie zrealizowana ta 

inwestycja? 
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Myślę, że to nastąpi bardzo szybko. 
 

Jan Koziorowski: 

Remont dot. odcinka od ul. Świętokrzyskiej do Wierzbińskiego? 
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Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Tak, po stronie stadionu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są inne pytania? Nie widzę.  
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały?  
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta:  

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Inowrocławia na rok 2016, który stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały?  
 

głosowanie: za – 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta:  

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2016-2028. Projekt stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę.  
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Ad. 2 Sprawy bieżące. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy ktoś chce zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę.  
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji o godzinie 9
00

. 

 
Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

Tomasz Marcinkowski 
Protokółowała 

Justyna Gaczkowska 


